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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem volt más újságíró a tarsolyban, csak egy volt 
III/III-as szt-tiszt?"

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az index.hu beszámolója szerint jelentős változások történtek a Nimród című vadászati szaklap 
szerkesztőségében, miután Kovács Zoltán, a 2021-es magyarországi vadászati világkiállítás 
kormánybiztosa átvette a lap főszerkesztését. Ez az újság lesz a Kiállítás hivatalos lapja, amit az Ön 
helyettese, Semjén Zsolt által vezetett Országos Magyar Vadászati Védegylet elnöksége szavazott 
meg.

Az egyébként a CEU-n végzett Kovács Zoltán főszerkesztői kinevezését követően azonnal 
tisztogatásokba kezdett, aminek sok tapasztalt újságíró esett áldozatául, helyükre pedig újak 
érkeztek. Köztük Békés Sándor, aki korábban a Vadászlap munkatársa volt, és aki 1976-tól a 
politikai rendőrség szolgálatában III/III állományú szigorúan titkos rendőr őrnagyként önként és 
ideológiailag elkötelezett módon teljesítette a kommunista diktatúra parancsait. Békés Sándor r. 
őrnagy tehát nem az átlagos megzsarolt és beszervezett állambiztonsági hálózati személyek közé 
tartozott, hanem felettük állt a hierarchiában. A Kádár-rendszer megbecsült, kitüntetett híve volt 
MSZMP-tagként is.

Talán az sem véletlen, hogy 1990 után a Kaposvári Egyetem Művészeti Kara Kommunikáció- és 
Médiatudomány Tanszékének címzetes docense lett, abban a városban, ahol az a Szita Károly a 
fideszes polgármester, aki bizonyítottan a III/II. hálózati titkos megbízottja volt. Békés Sándor 
újságírónak, az MTV volt pécsi stúdiója vezetőjének életútját és állambiztonsági múltját egyébként 
már 2015-ben részletesen és dokumentáltan leleplezte dr. Ilkei Csaba tudományos kutató a 
"Televíziósok, rádiósok és az állambiztonság" c. munkájában.



Mindezek után kérdezem Miniszterelnök urat:

- Elismerik-e, hogy Békés Sándor korábban szigorúan titkos állományú III/III-as szt-tisztként 
szolgálta a kommunista rendszer fennmaradását?
- Mi indokolja, hogy Békés Sándor adhat hírt többek között a 2021-es magyarországi vadászati 
kiállításról a Nimród c. lap hasábjain?
- Ön szerint mit érezhetnek Békés Sándor kinevezése kapcsán azok, akiket fizikailag, szellemileg 
vagy anyagilag megnyomorított a kommunista diktatúra, továbbá azok, akik a Fidesz-KDNP 
kormánytól kilenc éve várják hiába, hogy felszámolja a Rákosi- és Kádár-rendszer örökségét, 
ideértve a ma is aktuális, kritikus állambiztonsági kérdések törvényes rendezését?

Várom megtisztelő válaszát!
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